
Referat bestyrelsesmøde d. 5/2-2020 
 
  
Have 91 er i salgs proces internt til Anette have 77, have 77 sættes når have 91 overtages. 
 
Flagudvalget har ansøgt om penge til etablering af flagstang på Flagvej, bestyrelsen støtter op 
projektet og bevilliger 2.389,20kr, men ønsker at flagstangen er længere end 8m og vil derfor gerne 
bevillige flere penge til længer flagstang på 10 el 12 meter. Inden køb bedes flagudvalget tjekke at 
vores flag passer til stangen.  
 
Skilte udvalget har ansøgt om midler til skiltning i Søvang. Bestyrelsen godkender køb af 1 stk ”kør 
langsom 20 km beboelse tæt på vejen” som skal opsættes på Sylbækvej pris. 1.689,40 kr og  3 stk 
runde klistermærker med ”15 km” til optimering af eksisterende skilte pris 1.460,70kr. På årets 
første arbejdsdag i April skal der arbejdes med at færdiggøre vores egne ”kreative” skilte til 
Fasanvej, Tjørnevej, Søvej, Flagvej/lærkevej, Birkevej/Søvej. Matilde er tovholder. 
 
Have 95 har ansøgt om at bygge 12m2 anneks, bygning er forhåndsgodkendt uder forudsætning af 
at der ikke er nabo indvendinger. Dan besøger have 94 en af de nærmeste dage. 
 
Bestyrelsen diskuterede debatten, der er udsprunget af et indlæg om byggeregler. Tonen har været 
hård og til tider personlig og ødelæggende for en reel diskussion af indholdet. Vi opfordrer til en 
bedre tone i de kommende diskussioner og vi opfodrer medlemmer med interesse i vores bygge 
regler til at deltage i arbejdsgruppen for byggeregler. ALLE holdninger er velkommen. 
Næste møde i arbejdsgruppen er mandag den 17. februar kl. 19.00 
 
Husk at der holdes fastelavn i Søvang den 23ende februar tilmelding forgår hos Amanda og Rasmus 
have 94. 
 
Bestyrelsen er blevet bekendt med et notat til Teknisk udvalg i Aarhus kommune. Heraf fremgår 
det, at kommunen vil indlede kontraktforhandlinger for alle kontrakter. Vi afventer deres 
henvendelse med sindsro.  
 
  
  
 


